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Protokół Nr 3/19
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu  22 marca 2019 roku. 
(sala nr 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

1. Sprawy regulaminowe, początek posiedzenia godz.9.00.

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski  otworzył  posiedzenie  Komisji,  przywitał wszystkich
uczestniczących  w  obradach  i  stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie
prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
Przypomniał, że proponowany porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali w koresponden-
cji. 
(Zawiadomienie o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Radny Jacek Szaran zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt dotyczący wystąpienia
do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  wnioskiem  o  upoważnienie  Komisji  Rewizyjnej
do  przeprowadzenia  kontroli  dotyczącej  zbadania  dokumentacji  i  podejmowanych  działań
w zakresie położonego światłowodu na ringu słupskim. 

Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Jarosław  Borecki poinformował  członków  Komisji,
że sprawą zajmuje się już policja, prokuratura oraz zespół audytowy Urzędu Miejskiego w Słupsku.
Dodał, że całość dokumentacji została przekazana prokuraturze.

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poddał pod głosowanie wniosek radnego Jacka Szarana.

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (2)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran
PRZECIW (3)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski stwierdził, że wniosek nie został uwzględniony.
Ze swej strony zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad  punktu 3 tj. przyjęcie protokołu
zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli realizacji umowy na wywóz i zagospodarowanie
odpadów komunalnych w 2017 roku.. Uzasadniając ten wniosek poinformował, iż zespół kontrolny
po zakończeniu prac i sporządzeniu protokołu, przekazał go Prezesowi PGK w celu przedłożenia
ewentualnych  wyjaśnień  do  zapisów  w  nim  zamieszczonych.  Do  dnia  dzisiejszego  Prezes
nie podpisał protokołu i nie wniósł też uwag. Ponadto z uwagi na dzisiejszą informację, iż Prezes
nie  jest  już  Prezesem,  protokół  zespołu  kontrolnego  zostanie  przedłożony  nowemu  Prezesowi
i po jego podpisaniu przedstawiony członkom Komisji do akceptacji na następnym posiedzeniu.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka powiedział,  że w dniu wczorajszym
Rada Nadzorcza Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Słupsku jednogłośnie odwołała Pana
Gurguna z Prezesa Spółki PGK z uwagi na poważne problemy związane z zarządzaniem zasobami
ludzkimi. Na jego miejsce została powołana Pani Elżbieta Rokita.
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Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie punktu 3
z porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski stwierdził, że wniosek został uwzględniony.
Następnie  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz  z  przegłosowanym  i  uwzględnionym
wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  przyjęła  do
realizacji następujący porządek obrad:
1.  Sprawy regulaminowe.
2. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie funkcjonowania

systemu naliczania opłat za odpady komunalne.
3. Przyjęcie protokołu zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie obiegu kore-

spondencji w Zarządzie Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w 2018 roku.
4.  Rozpoczęcie  prac związanych z przygotowaniem wniosku o udzielenie  Prezydentowi Miasta

Słupska absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta w 2018 roku (powołanie zespołów
kontrolnych). 

5. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji  Łukasz Jaworski zapytał,  czy ktoś  z  radnych ma uwagi  do Protokołu
Nr 2/19 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 25 stycznia 2019 r.
Nikt  z  członków  Komisji  nie  zgłosił  uwag,  więc  prowadzący  obrady  poddał  pod  głosowanie
przyjęcie protokołu.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne
ZA (6)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński



3

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
przyjęła Protokół Nr 2/19 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 25 stycznia 2019 r.

Ad.pkt.2.  Przyjęcie  protokołu  zespołu  kontrolnego z  przeprowadzonej  kontroli  w zakresie
funkcjonowania systemu naliczania opłat za odpady komunalne.

(Protokół zespołu kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie funkcjonowania systemu
naliczania opłat za odpady komunalne stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski poinformował, że protokół został przekazany radnym
w celu zapoznania się z jego treścią. Zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi bądź wnioski.
Radny Bogusław Dobkowski uważał, że w protokole brakuje informacji:
- ile osób w deklaracji oświadczyło, że będzie śmieci segregowało, a ile, że nie będzie segregowało,
-  ile  faktycznie  kosztowała  obsługa  systemu (dla  porównania  zaproponował,  aby podać  kwoty

w  rozbiciu na trzy lata).
Podkreślił,  że  jego  zdaniem  system  jest  dobry  i  sprawiedliwy  tylko  bezwzględnie  należy
go uszczelnić.

W dalszej dyskusji udział wzięli:  radny Kamil Bierka, radny Bogusław Dobkowski, radny Łukasz
Jaworski, Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Radna Aldona Żurawska zwróciła uwagę, że zadaniem zespołu było sprawdzenie czy system
prawidłowo funkcjonuje.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka powiedziała, że do protokołu wniesie
dodatkowe informacje, o które zwracał się radny Bogusław Dobkowski.
Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski w  związku  ze  zobowiązaniem  się  Pani  Prezydent
do przedłożenia dodatkowych informacji do protokołu zespołu kontrolnego zaproponował, aby jego
przyjęcie nastąpiło na następnym posiedzeniu Komisji.

Członkowie Komisji  przez aklamację wyrazili  zgodę na przyjęcie  protokołu zespołu
kontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie funkcjonowania systemu naliczania opłat
za odpady komunalne na następnym posiedzeniu Komisji.

Ad.pkt.3.  Przyjęcie  protokołu  zespołu  kontrolnego z  przeprowadzonej  kontroli  w zakresie
obiegu  korespondencji  w  Zarządzie  Infrastruktury  Miejskiej  w  Słupsku
w 2018 roku.

(Protokół  zespołu  kontrolnego  z  przeprowadzonej  kontroli  w  zakresie   obiegu  korespondencji
w Zarządzie Infrastruktury Miejskiej w Słupsku 2018 roku stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego
protokołu).

Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski przedstawił  członkom  Komisji  protokół
z przeprowadzonej kontroli w zakresie  obiegu korespondencji w Zarządzie Infrastruktury Miejskiej
w Słupsku 2018 roku.
Radny  Bogusław  Dobkowski podkreślił,  że  w  ZIM  ciągle  brakuje  odpowiedniej  liczby
pracowników.
Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Jarosław  Borecki powiedział,  że  do  ZIM  codzienni
wpływa setki pism w różnych sprawach. Podkreślił, że pracownicy starają się wszystkie sprawy
załatwiać  w terminie.  Jednak niestety mogą się  zdążyć wśród tylu  wpływających pism drobne
przekroczenia terminu, które naprawdę nie wynikają ze złej woli.
Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos?
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec powyższego poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z protokołem zespołu
kontrolnego  z  przeprowadzonej  kontroli  w  zakresie   obiegu  korespondencji  w  Zarządzie
Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w 2018 roku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania
przyjęła ww. protokół .

Jednocześnie Komisja zgłosiła wniosek do Przewodniczącej Rady Miejskiej o umiesz-
czenie w porządku obrad sesji, która odbędzie się 24 kwietnia 2019 roku punktu dotyczącego
przyjęcia przez Radę Miejską ww. protokołu.

Ad.pkt.4 Rozpoczęcie prac związanych z przygotowaniem wniosku o udzielenie Prezydentowi
Miasta  Słupska  absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  miasta  w  2018  roku
(powołanie zespołów kontrolnych).

Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski przypomniał, że zgodnie z art.18a ust.3 ustawy z 8 marca
1990 r.  o  samorządzie  gminnym,  Komisja  Rewizyjna  opiniuje  wykonanie  budżetu  i  występuje
z wnioskiem do Rady Miejskiej w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Prezydentowi
Miasta. Dodał, że wniosek w sprawie absolutorium podlega zaopiniowaniu przez Regionalną Izbę
Obrachunkową,  który  najpóźniej  należy  złożyć  do  15  czerwca  roku  następującego  po  roku
budżetowym. Wynika to z art.270 ustawy z dnia  27 sierpnia 2009 roku  o finansach publicznych.
W  związku  z  powyższym,  aby  przygotować  ww.  wniosek  zachodzi  konieczność  powołania
zespołów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli w zakresie realizacji budżetu Miasta Słupska
w 2018 roku.
Zaproponował  powołanie  trzech  zespołów  kontrolnych:  w  zakresie  wykonania  dochodów
i  wydatków  w  2018  roku;  w  zakresie  wykonania  przychodów  i  rozchodów  w  2018  roku
i w zakresie wykonania inwestycji w 2018 roku. Poprosił o zgłaszanie się do prac w ww. zespołach.

Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  powołała  niżej  wymienione  zespoły
kontrolne:

I.  w zakresie wykonania dochodów i wydatków w 2018 roku  kontrolę przeprowadzi zespół
w składzie: radny Łukasz Jaworski i radny Jacek Szaran

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński
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II  .   w zakresie wykonania przychodów i rozchodów w 2018 roku kontrolę przeprowadzi zespół
w składzie: radny Kamil Bierka i radny Paweł Skowroński

Wyniki głosowania

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

III.w zakresie wykonania inwestycji w 2018 roku kontrolę przeprowadzi zespół w składzie: rad-
ny Bogusław Dobkowski i radna Aldona Żurawska. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Termin kontroli ustalono do dnia 31 maja 2019 roku.

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji  Łukasz Jaworski  przypomniał,  że na poprzednim posiedzeniu Komisja
zapoznała się z wnioskiem Stowarzyszenia Słupska Inicjatywa Obywatelska SIO! z dnia 27 grudnia
2018 r. o wszczęcie kontroli zbycia działek nr 531 i 6/2 przy ul. Westerplatte w Słupsku. 
Dodał, że Komisja przyjęła do wiadomości wniosek wraz z informacją o wszczęciu postępowania
wyjaśniającego w zgłoszonej  sprawie przez Prokuraturę  Rejonową w Bydgoszczy oraz  zgłosiła
wniosek do Prezydenta o przedłożenie wyników postępowania wyjaśniającego.
W dniu 4 marca 2019 roku Prezydent przedłożył Komisji do wiadomości kserokopię postanowienia
Prokuratury Rejonowej Bydgoszcz – Północ o odmowie wszczęcia śledztwa.
(Wniosek oraz w postanowieniem Prokuratury o odmowie wszczęcia śledztwa stanowią załączniki
Nr 5 i 6 do niniejszego protokołu).

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Słupsku  po zapoznaniu się z postanowieniem
Prokuratury  Rejonowej  Bydgoszcz-Północ  o  odmowie  wszczęcia  śledztwa  o  wyrządzeniu
Gminie Miastu Słupsk w okresie od 20 grudnia do 29 grudnia 2017 roku szkody majątkowej
przez  nadużycie  udzielonych  uprawnień  lub  niedopełnienie  obowiązków  przez  zastępcę
Prezydenta Miasta Słupska oraz członków komisji przetargowej przeprowadzającej przetarg
na  sprzedaż  nieruchomości  przy  ul.  Westerplatte  przyjęła  przez  aklamację  postanowienie
Prokuratury do wiadomości i uznała, iż nie będzie w tej sprawie przeprowadzać kontroli.
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Przewodniczący  Komisji  Łukasz  Jaworski stwierdził,  że  Komisja  zrealizowała  porządek  obrad
i zamknął posiedzenie.
Posiedzenie zakończono o godz. 09:38.
Protokół sporządziła 

Bożena Dacko

Przewodniczący Komisji

       Łukasz Jaworski
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